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Geachte leden van de algemene besturen van de waterschappen, 

Overeenkomstig de afspraken gemaakt in het CBCF en het verzoek van de Unie van 
Waterschappen van 22 november jl doen wij u hierbij onze bestuurlijke reactie op het voorstel 
aanpassing belastingstelsel toekomen.

Het algemeen bestuur van het waterschap Hunze en Aa’s stemt volledig, dus zonder enig 
voorbehoud, in met de opdracht en het vervolgtraject aanpassing belastingstelsel, zoals dit door 
de Unie van Waterschappen aan alle besturen van de waterschappen is toegezonden.

In deze stellingname ligt besloten dat het algemeen bestuur het hebben van een eigen 
belastingstelsel koestert. Wij zijn ervan overtuigd dat alle andere waterschapen deze observatie 
delen. Wat echter niet door een ieder wordt gedeeld is de wijze waarop vorm wordt gegeven aan 
voornoemd gevoelen. 

Vanwege de broodnodige unanimiteit, waar het gaat om een wijziging van het belastingstelsel, 
heeft ons algemeen bestuur met de CAB voorstellen ingestemd.
Een brede fundamentele herziening van het belastingstelsel zoals door de CAB voorbereid heeft 
het echter om verschillende redenen niet gehaald. We staan nu voor een nieuwe poging om tot 
herziening te komen en gaan hiervoor een precair en delicaat proces in waarbij commitment 
noodzakelijk is.
De portefeuillehouders Financiën van alle waterschappen hebben daartoe de pregnante  
pijnpunten uit het stelsel benoemd. Besloten is om alleen die voorstellen van de CAB mee te 
nemen waar absolute unanimiteit over bestaat. 

Als we dan als waterschappen per algemeen bestuur met een motie komen  en die naar elkaar 
toe sturen danwel de dijkgraven op pad sturen met een boodschap dan gaat we het niet met 
elkaar eens worden in de Ledenvergadering op 15 december.

Het grootste risico dat we dan lopen in het gehele proces is dat het belang van de sector niet 
voorop staat maar dat het belang van de eigen voorkeur voorop staat en dat dat uiteindelijk de 
uitkomst van het debat gaat bepalen. Als dat gebeurt dan is het risico groot dat het stelsel dat we 
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met elkaar zo koesteren, een stelsel waar menig land met afgunst naar kijkt vanwege het gebrek 
aan solidariteit en unanimiteit verdwijnt.  
Wij doen dan ook een oproep aan alle besturen om de dijkgraven de ruimte te geven om in te 
stemmen met het procesvoorstel zoals dat nu voorligt.
Indien we de Minister c.q de Tweede kamer moeten melden dat het ons niet is gelukt om met  
een unaniem gedragen voorstel te komen dan zijn we de regie volledig kwijt en krijgen we 
mogelijk een  stelsel waar uiteindelijk niemand gelukkig mee is. 

Hoogachtend, 

Namens het algemeen bestuur,

Harm Küpers Geert-Jan ten Brink
secretaris-directeur dijkgraaf


